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§ 29   

Övriga frågor 
Tobias Sjö (M) och Birgit Marklund Beijer (S) informerade från 
senaste förtroenderådet vid Rio vård- och omsrogsboende. 

Henrik Lundquist (M) och Fredrik Boeke (S) informerade från 

senaste förtroenderådet vid Kampementets vård- och 

omsorgsboende. 

 

Therese Carlborg (M) framförde att hon önskade att formella 

beslut såsom tilldelningsbeslut i upphandlingsärenden i 

fortsättningen omgående kommuniceras ut till samtliga 

ledamöter och ersättare i stadsdelsnämnden. 

 

Vidare framförde Andrea Ström (M) att det framkommit att det  

finns allvarliga brister från utövare av vissa jourhem för 

ensamkommande flyktingbarn. Det är mycket viktigt att 

förvaltningen sköter uppföljningen och erbjuder nya jourhem i 

sådana fall då åtaganden inte skötts och inte placerar nya barn i 

dem. 

 
Inkomna skrivelser från förtroendevalda 

Skrivelse av Therese Carlborg m.fl. (M) och Mats Hasselgren 

(L) om uppföljning och kvalitet inom mottagandet av 

ensamkommande flyktingbarn. 

Dnr 2017-411-1.1. 

 

Skrivelse av Therese Carlborg m.fl. (M) och Mats Hasselgren (L) 

om upphandling av Kampementets vård- och omsorgsboende. 

Dnr 2017-414-1.1. 
 

Ersättaryttrande anmäldes av ersättaren Steven Crosson (KD)  

att om han hade tjänstgjort hade han ställt sig bakom de två  

skrivelserna. 

 
Beslut 

Skrivelserna överlämnas till förvaltningen för beredning. 

 

 

 

 

 


